
Відомий полі
тичний діяч між
народного рівня, 
матір трьох дітей, 
високоповажна 
гостя сама заба
жала побувати у 
Чорнобильській 
зоні, ознайомити
ся з думками лю
дей, які тут задіяні, 
про подальший 
розвиток і май
бутнє радіаційно 
забрудненої те
риторії і безпосе
редньо Чорно
бильської АЕС. “У 
ПАРЄ, невід’єм 

ною частиною якої стає Ук
раїна, - підкреслила вона 
під час зустрічі на ЧАЕС з 
начальником АЗВ Олексан
дром Гребенюком, голов
ним інженером станції Бо
рисом Гончаровим і голо
вою Славутицького 
міськвиконкому Володими
ром Удовиченком, - ми 
прагнутимемо мобілізувати 
технічні, наукові зусилля 
для мінімізації наслідків 
найбільшої у світі ядерної 
катастрофи, забезпечити 
максимальну екологічну 
безпеку держави. Нещо
давно українською сторо
ною запропоновано ство

рити при Раді Європи 
орган, який займався б 
попередженням та 
ліквідацією техногенних 
катастроф і стихійних 
лих. У червні на сесії 
ПАРЄ намічено обгово
рити чорнобильські про
блеми. Ця тема також 
порушуватиметься і на 
четвертій Європейській 
міжнародній конференції 
“Європа XXI століття (Фак
тори безпеки і миру)”, що 
відбудеться 16-17 квітня 
1998 року".

У ході розмови пані 
Фішер цікавилася питан
нями реалізації міжнарод
них проектів, фінансованих 
Євробанком реконструкції 

 та розвиткуу, з переробки 
радіоактивних відходів, де
зактивації металу і повер
нення його в народне гос
подарство, очищення за
бруднених земель. За її 
переконанням особливої 
уваги членів ПАРЄ потре
бує доля ЧАЕС і, зокрема, 
міста енергетиків Славу
тича.

Після побачення з Чор
нобильською зоною, зуст

річей на робочих 
місцях з опера
тивним персона
лом станції, огля
ду об’єкта “Ук
риття” та міста 
Прип’ять прези
дент ПАРЄ вис
ловила захоп
лення мужністю 
людей. які вико
нують тут свої 
завдання, запев
нила про сприян
ня організації 
м і жн а р о д н о ї  
ф і н а н с о в о ї  
підтримки щодо пом’якшен
ня наслідків атомного лиха.

У поїздці пані Лені 
Фішер супроводжували 
заступник Голови Верхов
ної Ради України Віктор Му-

сіяка, голова парламентсь
кого Комітету з питань Чор
нобильської катастрофи 
Володимир Яценко, за
ступник керівника по
стійної делегації Верхов
ної Ради у ПАРЄ Анатолій 
Раханський, заступник 
міністра МНС України Во
лодимир Потіха, інші офі
ційні особи.

На фото (вгорі спра
ва): пані Лені ФІШЕР на 
кордоні Чорнобильської 
зони (КПП “Дитятки”) 
зустрічає начальник Ад
міністрації зони відчу
ження Олександр ГРЕБЕ- 
НЮК; під час перебуван
ня на Чорнобильській 
АЕС.

Фоторепортаж
Миколи ПЕТРИЧЕНКА.

“Я СПОДІВАЮСЯ НА МІЖНАРОДНУ ПІДТРИМКУ ВИРІШЕННЯ 
ЧОРНОБИЛЬСЬКИХ ПРОБЛЕМ, ЯКА Б ЗАДОВОЛЬНИЛА ВСІХ, -

сказала президент Парламентської асамблеї Ради Європи пані Лені Фішер, 
відвідавши 13 травня у рамках офіційного візиту в Україну зону відчуження


